



T.C.
SOSYAL GÜVENLİK KURUMU BAŞKANLIĞI
Sigorta Primleri Genel Müdürlüğü

6/9/2013

DUYURU

KISA VADELİ SİGORTA KOLLARI PRİM ORANINA İLİŞKİN DUYURU

Bilindiği üzere, 2013/Eylül ayına ilişkin düzenlenecek olan aylık prim ve hizmet belgesinden başlanılarak tüm işyerlerinin kısa vadeli sigorta kolu prim oranı 2 olarak değiştirilmiştir.

2013/Eylül ayına ilişkin düzenlenecek olan aylık prim ve hizmet belgesinden başlanılarak yapılacak olan bu işlem Kurumumuz programlarından kaynaklanan bir hata nedeniyle 03/09/2013 tarih ve saat 16:15 ila 04/09/2013 tarih ve saat 10:45 arasında 2013/Temmuz ve 2013 Ağustos aylarına ilişkin aylık prim ve hizmet belgelerini ve toplu iş sözleşmelerine istinaden geriye yönelik olarak ödenmesine karar verilen aylara ilişkin düzenlenen aylık prim ve hizmet belgelerini onaylayan işverenler için de 2 olarak dikkate alınmıştır.

Bu bağlamda, 03/09/2013 tarih ve saat 16:15 ila 04/09/2013 tarih ve saat 10:45 arasında aylık prim ve hizmet belgelerini onaylayan işverenlerin aylık prim ve hizmet belgelerinin gönderilmesi gereken yasal süreyi de dikkate alarak onayladıkları aylık prim ve hizmet belgelerini iptal etmeleri ve yeniden ek nitelikte aylık prim ve hizmet belgesi düzenlemeleri gerekmektedir.

Kamuoyuna duyurulur.